
Referat bestyrelsesmødet den 3. august 2022 

 19.30 ved Susanne Rasmussen 

Afbud: Kim, Maria, Charlotte  

Godkendelse af referat fra sidst 
 

 

Nyt fra Formanden: 
Staldene er blevet ordnet i sommerens løb ved fælles hjælp.  
Jeanette er desværre fortsat sygemeldt.  Sofia og Emilie har været en stor hjælp i 
sommerperioden 
  

 

Medlemsmøde:  
23. august kl. 19.30 
  

 

Nyt fra Berider: 
Der er ændret i halplanen, der kommer en ny på hjemmesiden snarest 

 

Økonomi - regnskabsstatus og periodiseret budgetopfølgning:  
 

 

Elevheste: 
Lille stjerne er blevet aflivet - Ruben er solgt 
Der er kommet tre nye elevheste. Ohm, Sabrina, Miss Charm 
  

 

Poul har ordet: 
Der er lagt beton mellem hallerne.  
Stormskaden er endelig afsluttet  
Den hjælp vi havde til rengøring i rytterstue mm. er færdig, så vi skal selv sørge for 
det nu 

 

Nyt fra Stævneudvalget: 
Vi mangler nogle der vil påtage sig opgaven med at stå for dressurstævnet.  

 
 

Nyt fra Cafeteriaudvalget: 
 

 

Nyt fra Sponsorudvalget:  
 

 

Nyt fra øvrige udvalg:  
 

 

Evaluering af arrangementer: 
Elevstævne - Fint stævne 
 
Ridelejren 24.-26./6 lille ridelejr 28/6-1/7  
Det har været en succes  
 

 

Kommende arrangementer:  
29-30/10 dressur hest - der arbejdes på at finde en der vil stå for planlægningen 
5-6/11 spring hest/pony - der er udfordringer med bunden i den lille hal.  
11-12/2 - 2023 - spring hest/pony 
18-19/2 - 2023 - dressur pony 
 

 



Referat bestyrelsesmødet den 3. august 2022 

 19.30 ved Susanne Rasmussen 

Opfølgning fra sidste møde. 
 

 
 
 

Eventuelt: 
 

 
 

Til hjemmesiden: 
 

 

Næste møde: 
31.8 (hvis behov - aftales efter medlemsmødet) 
6.9  

 

 


